



**Power Generation and
Industrial Solutions**

ALLWEILER GmbH
Allweilerstr. 1
D-78315 Radolfzell
www.allweiler.com

ALLWEILER GMBH . Allweilerstr.1 . D-78315 Radolfzell

**To Whom It May Concern
Manufacturer's Authorization**

Radolfzell, October 29th, 2019

Limited Liability Company (LLC) PumpTechnologies, Holding Group of companies PUMPTECH, is an authorized distributor of Allweiler, Houttuin and IMO brands on the territory of the Republic of Belarus. The LLC PumpTechnologies is hereby authorised to promote, sell, distribute and to subsequently negotiate and sign a contract in their own name and account for the purpose of purchasing our brand products including repair service on our complete range of products, both independently and through other holding representatives of PUMPTECH Group of companies.

This confirmation letter is issued solely for the purpose to confirm the distributor relationship and shall not imply any rights or obligations.

This confirmation letter is valid for the period from 17 October 2019 until 31 December 2020 and after then expires automatically.

Для предъявления по месту требования
Авторизационное письмо от производителя

Общество с ограниченной ответственностью «ПампТехнолоджис», Холдинг «Группа компаний ПАМПТЕХ», является авторизованным дистрибьютором продукции марки Allweiler, Houttuin и IMO на территории Республики Беларусь. ООО «ПампТехнолоджис» уполномочен продвигать, продавать, распространять, проводить переговоры и подписывать контракты от своего имени с целью приобретения продукции нашей марки, в том числе осуществлять сервисное обслуживание всего ассортимента нашего оборудования как самостоятельно, так и через других участников холдинга «Группа компаний ПАМПТЕХ».

Pumping Technologies

1710 Airport Road | PO Box 5020 | Monroe, NC 28110 USA | Tel: +1 704.289.6511 | www.circorpt.com



Настоящее письмо-подтверждение выдается исключительно с целью подтверждения отношений с дистрибьютором и не подразумевает каких-либо прав или обязательств.

Данное письмо-подтверждение действует в период с 17 октября 2019 года по 31 декабря 2020 года.

Yours faithfully,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "N. Senyia", written over the "Yours faithfully," text.

Nikolaus Senyia
Sales Director Europe Russia CIS
nikolaus.senyia@circor.com

CIRCOR Industrial Pumps
Allweiler GmbH
Allweilerstrasse 1, D-78315 Radolfzell
Direct: +43 664 18812 91
www.circorpt.com

Brands
ALLWEILER® | HOUTTUIN® | IMO® |
TUSHACO® | WARREN® | ZENITH®